
Evangelical Free Church of Australia 
 

Financial Update 
 

 
 
General Fund 
 
Total Income (up to 30 September 2010) $201,111 

Total Expense (up to 30 September 2010) $226,985 

Deficit ($25,874) 

Note: The figures are unaudited and not all accruals and accounting adjustments have been made for 
the purpose of this update. 
 
Prayers and Support 
 
Please keep the financial needs of our church in your prayers.  The general fund needs 
your support so that we can keep up with the ongoing expense of the church without 
drawing excessively on our reserves. The mission fund needs your support so that we 
can pay the missionaries whom we have pledged to support. The church building fund 
needs your support so that we can build a bigger	
  church	
  for	
  our	
  growing	
  
congregations.	
  These	
  funds	
  are	
  all	
  important.	
  



澳洲基督教播道會靈福堂 	
  
 

財政簡報  
 

 
經常費  
 
總收入（2010年 9月 30日為止） $201,111 

總支出 （2010年 9月 30日為止） $226,985 

赤字  ($25,874) 

註： 以上簡報並未經核數和沒有包括所有預繳費用和會計上的調整。 
 
禱告和支持  
 
請繼續為教會的財政需要祈禱。 經常費需要你的支持才可以避免過度支
用儲備來支付日常開支。 差傳基金需要你的支持才可以讓我們承諾支持
的宣教士在經濟上得到幫助。 教會建堂基金需要你的支持，我們才可以
建一所更大的教會來配合會眾的增長。 所有奉獻都是十分重要的， 謝謝
弟兄姊妹的愛心奉獻。 


